
نقش کلیدی قلی زاده در لهستان

در اروپا جاه طلبی کن
کاپیتان در تیم فن پرسی می درخشد

طلسم جهانبخش شکست
علـــی قلـــی زاده از ابتـــدای فصـــل یکـــی 
پنجـــره  ی  ا صد و پرســـر ن  یکنـــا ز با ز  ا
تابســـتانی و زمســـتانی  نقل وانتقـــالات 
فوتبـــال ایران بـــوده و شـــایعات انتقال او 
بـــه پرســـپولیس، از همان ابتـــدای فصل 
به تیتر اول اخبار تبدیل شـــده اســـت. در 
همان روزهـــای ابتدایی فصـــل، قلی زاده 
از علاقه خـــود به حضور در پرســـپولیس 
و توافق شـــخصی بـــا باشـــگاه موردعلاقه 
دوران کودکـــی خـــود پـــرده برداشـــت اما 
ایـــن انتقـــال، به دلیـــل بالا بـــودن مبلغ 
درخواســـتی باشـــگاه لخ پوزنان لهســـتان 

بـــرای رضایتنامـــه منتفی شـــد.
با پایـــان نیم فصـــل اول لیگ لهســـتان و 
آغاز پنجـــره نقـــل و انتقالات زمســـتانی، 
شـــایعات انتقال قلی زاده به پرســـپولیس 
بـــار دیگر بـــالا گرفت و بجز سرخپوشـــان 
پایتخـــت، دو تیم اســـتقلال و تراکتور هم 
وارد کـــورس جذب قلی زاده شـــدند اما در 
نهایت بـــا اعلام دیوید دوبـــراش خبرنگار 
مشهور لهســـتانی، باشـــگاه لخ پوزنان در 
ژانویه امســـال با فروش وینگـــر تیم ملی 

کشـــورمان مخالفـــت کرد و ایـــن هافبک 
ایرانـــی حداقـــل تـــا پایـــان فصـــل در تیم 

لهســـتانی خواهد ماند.
قلـــی زاده ماننـــد ابتدای فصل و درســـت 
در روزهـــای اوج شـــایعات در خصـــوص 
انتقالـــش بـــه ایـــران، در ترکیـــب تیمش 
درخشـــید و دو هفتـــه قبـــل در جـــدال با 
تیـــم کاتویتـــس، توانســـت ســـومین گل 
فصل خود را به ثمر برســـاند تـــا آمار او در 
ایـــن فصل به ســـه گل زده و ۲ پاس گل در 
۱۷ بازی برســـد. آماری که بـــا روزهای اوج 
بـــازی قلی زاده در شـــارلوا بلژیـــک فاصله 
دارد اما با توجه به صدرنشـــینی لخ پوزنان 
در جدول لیگ لهستان و احتمال حضور 
این تیـــم در لیگ قهرمانـــان اروپای فصل 
آینـــده، می تواند بـــرای وینگـــر ایرانی این 

تیم امیدوارکننده باشـــد.
بـــه نظر می رســـد کـــه قلـــی زاده بـــا توجه 
به شـــرایط مختلف زندگی در لهســـتان، 
علاقـــه زیـــادی بـــه بازگشـــت بـــه فوتبال 
ایران دارد اما شـــاید منتفی شدن انتقال 
او بـــه فوتبـــال ایـــران، شـــانس آخـــر این 

بـــرای جاه طلبـــی در فوتبـــال  بازیکـــن 
اروپا و درخشـــش در ۲۸ ســـالگی باشـــد. 
شانســـی بـــرای بـــازی و خودنمایـــی در 
بالاتریـــن ســـطح فوتبال جهـــان و جلب 
توجهـــات تیم هـــای حاضـــر در پنج لیگ 
معتبـــر اروپایی که قلـــی زاده، بایـــد از آن 
نهایت اســـتفاده را ببـــرد. حـــالا، پرونده 
انتقال به ســـرخابی های پایتخت بســـته 
شـــده و یک نیم فصل دســـت نخـــورده در 
کـــورس قهرمانی لیـــگ لهســـتان، پیش 
روی قلـــی زاده قـــرار دارد. فرصتـــی که اگر 
قلی زاده از آن به درســـتی اســـتفاده کند، 
می توانـــد باعـــث تغییـــر شـــرایط دوران 

حرفـــه ای او در فوتبـــال اروپا شـــود.

 وحیـــد کاظمـــی داور لیگ برتری کشـــورمان 
تأخیرهـــا در بعضـــی صحنه هـــا را بـــه خاطر 
اســـترس داوران می دانـــد و از اهالی فوتبال 

تقاضـــای صبر و درک بیشـــتری دارد.
 او خواســـتار این اســـت کـــه VAR نیم فصل 
دوم در همـــه بازی ها حضور داشـــته باشـــد: 
 VAR جامعه داوری خواهان این اســـت که«
در همـــه بازی های نیم فصل دوم باشـــد. به 
رغم تلاش های فدراســـیون مبنـــی بر حضور 
کمـــک داور ویدیویی در همـــه بازی ها، هنوز 
این موضوع میســـر نشـــده که امیدوارم این 
اتفاق هرچه زودتـــر در نیم فصل دوم بیفتد. 
در بازی هـــای نیـــم فصـــل اول که دســـتگاه 
VAR حضـــور داشـــت، طبـــق تأییـــد کمیته 
داوران 95 درصـــد تصمیمـــات درســـت بوده 
اســـت. تـــلاش مـــا داوران همیشـــه بـــر این 
اســـت که بهترین قضاوت را داشـــته باشیم 
و حق کســـی ضایع نشـــود، فکر می کنم نیم 
فصل اول از این نظر خوب بود و اشـــتباهات 

کمی صـــورت گرفت.«
 کاظمـــی در واکنـــش بـــه تأخیـــر تصمیمات 
 VAR داوری در صحنه هایـــی کـــه بـــازی بـــه
مـــی رود گفت: »به رغم اینکـــه VAR چندین 
سال است که در مسابقات دنیا حضور دارد، 
مدت کمی اســـت کـــه در لیگ مـــا ورود پیدا 
کـــرده اســـت. ایـــن تأخیـــر در تصمیم گیری 
طبیعـــی بـــوده و بـــه ایـــن دلیـــل اســـت که 
داوران می خواهند وســـواس بـــه خرج داده 
و تصمیـــم درســـتی بگیرنـــد. فوتبالی ها حق 
دارنـــد ولـــی از آنجایـــی کـــه اوایـــل کار ما با 
VAR اســـت انتظار داریم جامعـــه داوران را 
هـــم درک کنند چرا که اســـترس داریم مبادا 
اشـــتباهی رخ دهد. تأخیر بـــه خاطر همین 
موضـــوع اســـت و امیـــدوارم در نیم فصـــل 
دوم برطرف شـــود.«  داور لیـــگ برتری حالا 
امیـــدوار اســـت کیفیـــت دوربین هـــا بهتر از 
قبل شـــود: »باید مطابـــق بـــا داده هایی که 
در اختیارمـــان می گذارند تصمیـــم بگیریم. 

تعـــداد دوربین هـــا یـــک مقداری کم اســـت 
و از طرفـــی کیفیـــت دوربین هـــا در بعضـــی 
اســـتان ها فول اچ دی نیســـت. برای همین 
تشـــخیص بعضـــی صحنه هـــا گاهی ســـخت 
اســـت و امیـــدوارم بـــا کمـــک فدراســـیون 
فوتبـــال و صداوســـیما دوربین هـــای بهتری 
وارد شـــود تـــا بتوانیـــم ســـریع تر و دقیق تـــر 
تصمیـــم بگیریـــم.«   کاظمی از فدراســـیون 
فوتبـــال درخواســـت پرداخـــت حق الزحمه 
بیشـــتری دارد: »در حـــوزه داوری اتفاقـــات 
مثبتی توســـط فدراسیون انجام شده و حتی 
نیـــم فصـــل اول VAR وارد شـــد که بـــه نوبه 
خود کمک بزرگـــی به جامعه داوری اســـت. 
در حال حاضر درخواســـتم از فدراسیون این 
اســـت کـــه حق الزحمه ها کمی بیشترشـــده 
و شـــأن داوران حفـــظ شـــود. همـــه داوران 
به زمیـــن می آیند کـــه بهترین باشـــند و من 
درخواســـت می کنـــم کـــه جلـــوی بیانیه ها و 

اعتراضـــات تیم ها گرفته شـــود.«

اسماعیل صفیری، سرپرســـت کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال گفـــت: کلاس نیم فصل دانش افزایـــی لیگ برتر 
بـــا دعـــوت از ۶۴ کمک داور و ۴9 داور شـــروع شـــد که از 
میـــان ۴9 داور، ۲ داور به دلیل حضور در ســـمینار پایانی 
AFC و یـــک کمـــک داور به دلیل یک ضایعه تأســـفبار، در 

مراســـم حاضر نبودند.
وی افـــزود: اولیـــن برنامـــه ما تســـت آمادگی  جســـمانی 
به دنبال تأکیـــد فراوان مدیریت فدراســـیون بـــود. داور 
برای قضاوت در بالاترین ســـطح کشـــور باید از بالاترین 
ســـطح آمادگی جسمانی برخوردار باشـــد که این موضوع 

خط قرمز ماســـت.
سرپرســـت کمیتـــه داوران در ادامه عنوان کـــرد: در این 
تســـت ۱۱ داور و 9 کمک داور موفق به پاس کردن تســـت 
نشـــدند اما ســـایرین تســـت را با قدرت پـــاس کردند و از 
روز دوم کلاس تئـــوری را برگـــزار کردیم، بـــا تأکید ویژه بر 
VAR. ســـیمولاتور مخصوص VAR را نصب کردیم و کلیه 
کلیپ هـــای مربـــوط به این موضـــوع را با حضـــور داوران 
بررســـی و مرور کردیـــم. نکاتی بـــرای پیشـــرفت گفته و 
تبادل نظر شـــد که به اشتراکات بســـیار خوبی رسیدیم.
صفیـــری تأکید کـــرد: VAR یک پدیده نوظهـــور در لیگ 
ماســـت امـــا داوران مـــا تـــا نیم فصل، پیشـــرفت بســـیار 
خوبی داشتند. تیم ها کمتر آســـیب داوری دیدند. البته 
با وجود اســـتفاده نیروی انسانی از وســـایل الکترونیکی، 

ضریـــب خطا صفر نمی شـــود.

جلوی بیانیه نویسی ها را بگیرید

  کاظمی: تأخیر در تصمیم گیری به خاطر استرس است
سرپرست کمیته داوران بعد از تست آمادگی جسمانی نیم فصل خبر داد

11 داور و 9 کمک داور مردود شدند

در روزهایـــی کـــه لژیونرهـــای ایرانـــی 
عملکرد چنـــدان خوبـــی در لیگ های 
بازگشـــت  اروپایـــی ندارنـــد،  معتبـــر 
علیرضـــا جهانبخش به روند مناســـب 
و خـــوب گذشـــته می توانـــد یکـــی از 
خبرهـــای امیدوارکننده بـــرای فوتبال 
ایران و تیم ملی کشـــورمان باشد. پس 
از گلزنـــی مقابـــل تیم پادربـــورن آلمان 
در یـــک دیـــدار دوســـتانه، جهانبخش 
روز یکشـــنبه در تقابـــل خـــارج از خانه 
مقابـــل تیـــم بـــردا، موفق شـــد با یک 
شـــلیک دیدنـــی در محوطـــه جریمـــه 
اولین گل رســـمی خود بـــرای هیرنفین 
را در هفتمیـــن بـــازی بـــرای ایـــن تیـــم 
به ثمـــر برســـاند. البتـــه که ایـــن گل و 
پیروزی ۴ بـــر ۲ مقابل تیـــم میزبان، با 
مصدومیـــت و تعویـــض جهانبخش در 
دقیقه ۶۲ تحـــت تأثیر قـــرار گرفت اما 
فـــرم فعلـــی کاپیتـــان تیم ملـــی ایران، 
می تواند ما را به بازگشـــت او به روزهای 
اوج در ادامـــه فصـــل و پیـــش از اردوی 
بعدی تیم ملی امیـــدوار کند؛ فرمی که 

جهانبخش مدت هاســـت از آن فاصله 
گرفتـــه و بـــه همیـــن دلیـــل، فرصـــت 
حضـــور در ترکیـــب اصلـــی تیـــم ملـــی 
را هـــم از دســـت داده اســـت. او پیش 
از گلزنـــی مقابل بـــردا، آخریـــن بار ۲9 
شـــهریور مـــاه ۱۴۰۲ در بـــازی فاینورد در 
لیـــگ قهرمانان اروپا موفق شـــد دروازه 
سلتیک را باز کند و حالا بعد از ۴۸۰روز 
بـــاز پایـــش بـــه گل باز شـــده اســـت تا 
طلســـم طولانی این وینگر بـــرای گلزنی 
در رقابت های مختلف شکســـته شود. 
بازیکنی که بـــرای انتخـــاب تیم جدید 
خـــود، مدت ها صبـــر کرد و بـــه همین 
دلیل، از فرم مناســـب بـــرای حضور در 
تیـــم ملی و رســـیدن به شـــرایط آرمانی 
دور شـــد اما در نهایت، تصمیم گرفت 
به تیـــم هیرنفین بپیونـــدد. تصمیمی 
که بـــا تعجـــب رســـانه های هلنـــدی و 
رابین فن پرسی، ســـرمربی مطرح این 
تیم همراه شـــد که چطور جهانبخش، 
فاینـــورد مدعـــی را به مقصـــد هیرنفین 

رده چهاردهمـــی ترک کرده اســـت.

امـــا  جهانبخـــش  حضـــور  زمـــان  از 
ر  د شکســـت  و  د تنهـــا   ، هیرنفیـــن
رقابت هـــای مختلـــف داشـــته و از رده 
چهاردهـــم، بـــه رتبـــه نهم جـــدول ۱۸ 
تیمـــی اردیویســـه هلنـــد صعـــود کرده 
اســـت. حالا و پس از دو ســـال ناکامی 
در رقابت هـــای مختلف، فرصت خوبی 
بـــرای جهانبخـــش ایجاد شـــده تـــا در 
صورت آمادگـــی و دوری از مصدومیت، 
بـــه شـــرایط مناســـب خـــود برگـــردد و 
حداقـــل به عنـــوان یک مهـــره باتجربه 
در مســـابقات و لحظات حساس، تیم 
ملـــی را بـــرای چهارمین جـــام جهانی 
دوران حرفـــه ای خـــود همراهـــی کند.
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شاگردان شمسایی به تایلند دعوت 
شدند

تیم ملی فوتســـال به تورنمنتی دوســـتانه در کشور تایلند 
دعوت شد.

فدراســـیون فوتبال تایلند با ارســـال یک نامه رســـمی، از 
تیم ملی فوتســـال برای حضور در تورنمنت دوســـتانه ای 
کـــه از ۱۷ فروردیـــن ســـال ۱۴۰۴ در شـــهر نونتابـــوری آغاز 

می شـــود، دعوت کرد.
مطابق نامه ارســـالی، شـــش تیـــم ملی فوتســـال در این 
مســـابقات برای کســـب عنوان قهرمانی با هـــم به رقابت 
خواهنـــد پرداخت. ایـــن رقابت ها شـــامل دو گروه ســـه 
تیمـــی خواهد بود که به صـــورت دوره ای بـــا یکدیگر بازی 
خواهند کرد و ســـپس مســـابقات نیمه نهایی، رده بندی، 

پلـــی آف و فینال برگزار خواهد شـــد.

داودی، کاندیدای بهترین جوان سال 
فوتسال جهان

امیرحســـین داودی بازیکن ملی پوش تیم ملی فوتســـال 
به عنوان یکی از ۱۰ بازیکن جوان جهان در ســـال میلادی 

معرفی شد.
»فوتســـال پلنـــت« در ادامه معرفـــی بهتریـــن بازیکنان، 
مربیـــان و تیم هـــای فوتســـال در ســـال ۲۰۲۴ اقـــدام به 

معرفـــی ۱۰ بازیکـــن جوان ســـال کرد.
در ایـــن لیســـت کنار نـــام  الـــوی دی تابلوس از اســـپانیا، 
لـــوکاس ماتیـــوس دی فاریـــاس و ادمیلســـون کامـــالا از 
برزیل، مهران غلامی از افغانســـتان، لوئیز گراندا و ایوان 
مونتروس از آرژانتین، سمنچنکو از اوکراین و محمد توره 
از فرانســـه، نام امیرحســـین داودی ســـتاره ۲3 ساله تیم 

ملی ایـــران نیز دیده می شـــود.
داودی کـــه در راســـتای سیاســـت های جوانگرایی وحید 
شمســـایی یکـــی از ۱۴ بازیکـــن حاضـــر در جـــام جهانی 
ازبکســـتان ۲۰۲۴ بود، در ایـــن رقابت ها نمایش مطلوبی 

از خـــود به جـــای گذاشـــت و موفق به گلزنی شـــد.
این بازیکـــن خوش تکنیک که از شـــهر جاجـــرم واقع در 
اســـتان خراسان شـــمالی به تیم ملی فوتســـال راه یافته 
اســـت، عضوی از تیـــم گیتی پســـند اصفهان اســـت و در 
ایـــن فصل لیگ برتر فوتســـال، نمایـــش مطلوبی از خود 

به جای گذاشـــته است.

بدیمن برای اصفهانی ها، خوش یمن برای 
پرسپولیس

پیام حیدری، داور سوپرجام شد
با اعلام فدراســـیون فوتبال ایران، پیام حیدری به عنوان 
داور دیدار سوپرجام فوتبال کشـــور در روز جمعه بین دو 
تیم سپاهان و پرسپولیس انتخاب شد. این داور تاکنون 
۲ بار تقابل های ســـپاهان و پرســـپولیس را سوت زده که 
ســـهم هر تیم یک برد بوده اســـت. برگزاری این مسابقه 
با VAR هنوز قطعی نشـــده و فدراســـیون در تلاش است 
تا مجوزهای لازم را از فیفا بگیرد. حیدری ســـابقه قضاوت 
فینال در فوتبـــال ایران پس از فینال لیگ آزادگان ســـال 
93 بیـــن پدیـــده مشـــهد و نفـــت مسجدســـلیمان را در 
کارنامـــه خود ندارد و این اولین فینـــال او در فوتبال ایران 
خواهد بود؛ البته که بیژن حیـــدری برادر او دو بار رقابت 
ســـوپرجام فوتبال ایران را قضاوت کرده اســـت. سپاهان 
در ۲۱ مســـابقه با قضاوت حیدری، آمار ۷ برد، ۶ تســـاوی 
و ۸ شکســـت را ثبت کـــرده، در حالی که پرســـپولیس در 
۲۰ مســـابقه با قضـــاوت ایـــن داور به ۱3 برد، 3 تســـاوی و 
۴ شکســـت رســـیده اســـت. او همچنین در ایـــن فصل، 
دیدار هر دو تیم مقابل فولاد خوزســـتان را ســـوت زده که 
پرســـپولیس موفق به پیروزی دو بر صفر مقابل شاگردان 
یحیی گل محمدی شـــده و ســـپاهان در خانه فولادی ها، 

به تســـاوی ۲ بر ۲ رسیده است.

بیژن حیدری: به سختی می توانیم 
صحنه ها را بررسی کنیم

VAR اعتراض به کمبود دوربین های
ســـمینار داوری فوتبـــال ایـــران در نیم فصـــل در حالی به 
میزبانـــی یـــزد برگزار شـــد که تســـت آمادگی جســـمانی 
داوران سبب شـــد تا چندین داور از حضور در رقابت های 
لیـــگ برتر بـــاز بمانند. بیـــژن حیدری که در ۴۴ســـالگی 
عملکـــرد خوبی از خود نشـــان داده در مورد این کلاس ها 
می گویـــد: »کلاس خیلـــی خـــوب و متفاوتـــی داشـــتیم. 
قبـــلاً کلاس ها بـــه خاطر اینکه فقـــط مـــرور قوانین بود، 
خســـته کننده می شـــد اما این بار کلاس بررســـی وی ای آر 
بـــود و تازگـــی خاصی بـــرای خیلـــی از شـــرکت کننده ها 
داشـــت. فکر می کنم کلاس خیلی خوبی برای نیم فصل 
دوم بود و در نیم فصل دوم خیلـــی اثرگذار خواهد بود.«
بیژن حیدری در مورد رد شـــدن داوران در تســـت آمادگی 
جســـمانی اظهار داشت: »شـــرایط تســـت متفاوت بود. 
قطعـــاً آنهـــا هم آمـــاده بودند چـــون از شـــش هفته قبل 
کمیتـــه داوران گفتـــه بـــود که تســـت خواهیم داشـــت. 
این تســـت روحی-روانی و هماهنگـــی عصب-عضله بود. 
این طور نیســـت کـــه بگوییم اگر بـــه ایـــن داوران بگوییم 
ایـــن مســـافت را بدو، نتواننـــد. ممکن اســـت یک لحظه 

عصـــب و عضله او هماهنگ نباشـــد.«
این داور باتجربه در مورد تأخیر زیاد در تصمیمات داوران 
بـــا وی ای آر عنوان کـــرد: »بدون شـــک ایـــن کلاس تأثیر 
مثبتی در این موضوع خواهد داشـــت. دپارتمان و کمیته 
داوران هم روی این موضوع تأکید داشـــتند اما باید قبول 
کنیـــم امکانات ســـخت افزاری مـــا کم اســـت، دوربین ها 
کم هســـتند و یک صحنه را به ســـختی می توانیـــم از این 

تعـــداد زاویه ببینیم.«
حیدری در خصوص ماجرای موســـوم به فســـاد در داوری 
توضیـــح داد: »مـــن زیـــاد پیگیر ایـــن موضوع نیســـتم و 
امیـــدوارم در ایـــن پرونده اگـــر واقعاً فســـادی در رابطه با 
داوری وجـــود دارد، زودتر تکلیفش مشـــخص شـــود. اگر 
پرونده دیگـــری هم وجود دارد زودتر تکلیفش مشـــخص 
شـــود. من خوشـــحال می شـــوم که بدانم واقعـــاً جامعه 

داوری از ایـــن موضوع مبرا باشـــد.«

ســـرانجام و پـــس از یـــک ســـال دوری 
از دنیـــای مربیگـــری، فرهـــاد مجیدی 
تصمیم به قبول پیشـــنهاد تیم البطائح 
امـــارات گرفت تـــا پس از الاتحـــاد کلبا، 
بـــرای دومیـــن بـــار در فوتبـــال امارات 
هدایت یک تیم بزرگســـالان را برعهده 
بگیـــرد. عملکـــرد نســـبتاً قابـــل  قبول 
مجیـــدی در کلبـــا بویـــژه در فصل اول 
حضـــورش روی نیمکت این تیم، باعث 
شـــد تـــا مدیـــران البطائـــح بـــرای فرار 
از بحـــران و نجـــات از منطقه ســـقوط، 
دســـت بـــه دامـــن مجیـــدی شـــوند و 
سرمربی سابق اســـتقلال، روز دوشنبه 
بـــه طـــور رســـمی هدایـــت این تیـــم را 

برعهده گرفت. البطائح تنها با کســـب 
دو پیروزی از ۱۲مســـابقه ایـــن فصل، با 
هشـــت امتیـــاز در رتبـــه دوازدهم لیگ 
چهـــارده تیمی امـــارات قـــرار گرفته و با 
منطقـــه ســـقوط تنها دو امتیـــاز فاصله 
دارد و همیـــن موضـــوع باعـــث اخراج 
گـــوران تومیچ ســـرمربی کـــروات این 
تیـــم و حضـــور فرهـــاد مجیـــدی روی 

نیمکـــت این تیم شـــده اســـت.
البطائـــح یکـــی از تیم هـــای نه چندان 
ریشـــه دار و قدیمـــی فوتبـــال امـــارات 
ایـــن  محســـوب می شـــود و فعالیـــت 
و  تنیـــس  ی  شـــته ها ر ر  د ه  شـــگا با
دوومیدانـــی، از ســـال ۲۰۱۲ آغاز شـــده 

و پـــس از چندین ســـال کار در آکادمی، 
ســـرانجام تیم بزرگســـالان این باشگاه 
در ســـال ۲۰۱9 وارد هرم فوتبال امارات 
شده اســـت. البطائح، در سومین سال 
حضور در لیگ دســـته یک امـــارات، با 
نایب قهرمانـــی موفق به حضور در لیگ 
برتـــر امارات شـــده و در دو فصل اخیر، 
رتبه هـــای دوازدهم و هفتـــم را در لیگ 
امارات کســـب کـــرده و حالا بـــه دنبال 
بقـــا در بالاتریـــن ســـطح فوتبـــال این 

کشـــور است.
آناتولـــه آبانـــگ مهاجـــم ســـابق تیـــم 
ملی کامـــرون و احمد خلیـــل، بازیکن 
باتجربـــه اماراتی کـــه بـــا ۴۸گل زده در 

تیم ملی امارات از اســـطوره های فوتبال 
ایـــن کشـــور محســـوب می شـــوند، دو 
ســـتاره اصلـــی مجیـــدی در البطائـــح 
خواهنـــد بود امـــا اوضاع خـــط دفاعی 
ایـــن تیم بـــا ۲۷گل خـــورده در ۱۲بازی، 
تعریـــف چندانـــی نـــدارد. موضوعی که 
می توانـــد بـــا توجـــه به عملکـــرد خوب 
تیم هـــای مجیـــدی در فـــاز تدافعـــی از 
دلایـــل اصلـــی حضـــور او در البطائـــح 
باشـــد. آخریـــن قـــرارداد مجیـــدی بـــا 
الاتحـــاد کلبـــا، حـــدود یکمیلیـــون و 
3۰۰هـــزار دلار ارزش داشـــت و احتمالاً 
ســـتاره ســـابق آبی هـــای پایتخـــت، با 
رقمـــی نزدیک بـــه همیـــن قـــرارداد، با 

البطائـــح توافـــق کرده تا ســـرمربی این 
تیـــم برای ۱۴بـــازی باقیمانده این فصل 

لیـــگ امارات باشـــد.
اولیـــن تمریـــن ایـــن تیـــم زیـــر نظـــر 
بـــا حضـــور اعضـــای قبلـــی  مجیـــدی 

کادرفنـــی این تیـــم اماراتی برگزار شـــد 
و هنوز مشـــخص نیســـت که آیا گابریل 
پین و صالـــح مصطفوی ماننـــد الاتحاد 
کلبا او را در این تیـــم همراهی می کنند 

یـــا خیر.

مجیدی ناجی البطائح می شود؟

ماجراجویی جدید فرهاد با قعرنشین لیگ امارات

در صورت 
بازگشت 

میزبانی به 
فوتبال ایران، 

بی تردید 
شانس صعود 

دو نماینده 
کشورمان به 

مرحله حذفی 
رقابت های 

لیگ نخبگان 
آسیا، افزایش 
خواهد یافت

بازرسان AFC امروز آخرین وضعیت آزادی را بررسی می کنند

بازگشت هیجان به فوتبال

پـــس از ماه هـــا گمانه زنی و شـــایعه در 
خصوص بازگشـــت میزبانی مسابقات 
بین المللی بـــه ایران و ورزشـــگاه های 
مختلـــف فوتبـــال کشـــور ســـرانجام 
رئیـــس فدراســـیون فوتبال ایـــران به 
طور رســـمی اعلام کرد کـــه با تصمیم 
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا، میزبانی 
ایـــران  بـــه  بین المللـــی  مســـابقات 
برمی گـــردد و تیم هـــای باشـــگاهی و 
ملی فوتبـــال کشـــورمان، می توانند از 
رقبای آســـیایی خود در داخـــل ایران 

پذیرایـــی کنند.
 AFC نماینـــدگان  بازدیـــد  از  پـــس 
از ورزشـــگاه یـــادگار امـــام)ره( تبریـــز 
در روزهـــای گذشـــته، قـــرار اســـت 
نمایندگان کنفدراســـیون فوتبال آسیا 
امروز از امکانات و شـــرایط ورزشـــگاه  
آزادی پـــس از بازســـازی و تعمیـــر این 
ورزشـــگاه بازدید کنند تا بـــا تأیید این 
نهـــاد، مســـابقات آســـیایی مختلـــف 
برگـــزار شـــود.  آزادی  در ورزشـــگاه 
دغدغـــه جـــدی در خصـــوص تأییـــد 

اســـتانداردهای لازم بـــرای ورزشـــگاه 
آزادی درحـــال حاضر، احداث شـــدن 
بـــرای  مخصـــوص  ورودی  و  تونـــل 
 جایگاه خبرنگاران اســـت کـــه تا زمان 
و  ســـرخابی  پیشکســـوتان  رقابـــت 
منتخب 9۸، انجام نشـــده بود و باید 
دیـــد کـــه نماینـــدگان AFC ورزشـــگاه 
آزادی را بـــرای میزبانـــی از مســـابقات 
آســـیایی باشـــگاه های ایرانـــی تأییـــد 

می کننـــد یـــا خیر.
در صورت بازگشت میزبانی به فوتبال 
ایـــران، بی تردیـــد شـــانس صعـــود دو 
نماینده کشـــورمان به مرحله حذفی 
رقابت هـــای لیـــگ نخبـــگان آســـیا، 
افزایـــش خواهد یافت. اســـتقلال در 
روز دوشـــنبه ۱5بهمـــن در تهـــران به 
مصـــاف الشـــرطه عـــراق خواهد رفت 
و پرســـپولیس، بایـــد در روز دوشـــنبه 
۲9بهمن از ســـتارگان النصر عربستان 
در هفته پایانی مرحلـــه ابتدایی لیگ 
نخبگان آســـیا پذیرایی کنـــد. جدالی 
که می تواند بـــرای دومین بـــار، باعث 
ســـفر کریســـتیانو رونالـــدو بـــه ایران 
شـــود و امیدواریـــم کـــه در صـــورت 
تأییـــد میزبانـــی ورزشـــگاه آزادی، این 
بار شـــرایط بهتـــری بـــرای میزبانی از 
النصـــر و رونالـــدو در ایـــران بـــا حضور 
تماشاگران مشتاق در ورزشگاه آزادی 
تهران مهیا شـــود. بجز این دو باشگاه، 

تیـــم تراکتور نیـــز بایـــد در مرحله یک 
هشـــتم نهایی لیگ قهرمانان ۲ آسیا، 
روز سه شـــنبه 3۰بهمـــن از الخلدیـــه 
بحرین میزبانـــی کند و ایـــن میزبانی 
در ورزشـــگاه یـــادگار امـــام)ره( تبریز، 
می توانـــد منجـــر بـــه جشـــن صعـــود 

تراکتوری ها به جمع هشـــت تیم برتر 
لیگ قهرمانان ۲ آســـیا شـــود.

در کنـــار اهمیـــت بازگشـــت میزبانی 
برای فوتبـــال باشـــگاهی، نمی توان از 
اهمیـــت ایـــن موضـــوع بـــرای فوتبال 
ملـــی کشـــور نیـــز چشم پوشـــی کرد. 

در روزهایـــی کـــه اســـتفاده از هرگونه 
فرصت بـــرای ایجاد رابطـــه خوب بین 
مـــردم و بازیکنـــان تیم ملـــی اهمیت 
بالایی دارد، میزبانـــی از امارات در روز 
3۰اســـفند و قطعی شـــدن صعـــود به 
جـــام جهانـــی در روزهـــای منتهی به 

سال جدید شمســـی می تواند فرصت 
خوبی برای برپایی یک جشـــن صعود 
در ورزشـــگاه آزادی باشد. موضوعی که 
منوط به تأییدیه کنفدراسیون فوتبال 
آسیا در بازرسی حســـاس و پراهمیت 

امروز اســـت.

ایلیا بهزاد اول
روزنامه نگار

گزارش یک


